

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS TO BE RENDERED IN LEAVE APPLICATIONS

OTTAWA, 2005-03-07. THE SUPREME COURT OF CANADA ANNOUNCED TODAY THAT JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL WILL BE DELIVERED AT 9:45 A.M. ON THURSDAY, MARCH 10, 2005. THIS LIST IS SUBJECT TO CHANGE.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

OTTAWA, 2005-03-07. LA COUR SUPRÊME DU CANADA ANNONCE QUE JUGEMENT SERA RENDU DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES LE JEUDI 10 MARS 2005, À 9 H 45. CETTE LISTE EST SUJETTE À MODIFICATIONS.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

1. *David F. Hass v. Jetex Investments Inc. represented at first instance by its agent 1041646 Ontario Ltd., of which Browning Property Services is a division* (Ont.) (30687)
 2. *Eli Lilly and Company v. Apotex Inc.* (F.C.) (30693)
 3. *Ben Sutcliffe and Helen Kimmerly v. Minister of the Environment (Ontario) and Canadian Waste Services Inc. - and between - The Mohawks of the Bay of Quinte v. Minister of the Environment (Ontario) and Canadian Waste Services Inc.* (Ont.) (30590)
 4. *Ibrahim Kassissia, et al. c. Centre hospitalier de la région de l'Amiante, et al.* (Qc) (30635)
 5. *Bank of Montreal, et al. v. Attorney General of Quebec, et al.* (Que.) (30645)
 6. *Banque Canadienne Impériale de Commerce c. Procureur général du Québec, et al.* (Qc) (30646)
 7. *MBNA Canada Bank, et al. v. Attorney General of Quebec, et al.* (Que.) (30647)
 8. *National Bank of Canada, et al. v. Attorney General of Quebec, et al.* (Que.) (30648)
 9. *Royal Bank of Canada v. Attorney General of Quebec, et al.* (Que.) (30649)
 10. *Banque Laurentienne du Canada c. Procureur général du Québec, et al.* (Qc) (30650)
 11. *Banque Toronto-Dominion c. Procureur général du Québec, et al.* (Qc) (30651)
 12. *Amex Bank of Canada v. Attorney General of Quebec, et al.* (Que.) (30655)
 13. *Placements Mane Ltée c. La Seigneurie de St-Émile Inc., et al.* (Qc) (30661)
 14. *George Maniatakos c. Paul Morin, et al.* (Qc) (30691)
 15. *Gérald DeWolf Shaw c. Jacques Vignola, et al.* (Qc) (30675)
 16. *Première Électronique Plus Inc. (F.A.S. Instant Comptant) c. Procureur général du Québec* (Qc) (30682)
-